
PRZEWODNICZĄCY
RADY MIEJSKIEJ W MOSINIE

Mosina, dnia 8 kwietnia 2013 r.
BR.0003.574.2013

Urząd Miejski
w Mostnie

ro

Pani
Zofia Spinger
Bur istrz Gminy Mosina

W załączeniu przekazuję kserokopię zapytań radnego Jacka Szeszuły w sprawie

porządkowania ulic z nieczystości po zimie.

Z up. PrzewodncząpegO
Raciy e3kiaj

Do wiadomości:
Pan
Jacek Szeszuła
Radny
Rady Miejskiej w Mosinie



RADA MEJSKI
W MOS[E

Mosina, 8.04.2013 r.

Rada Miejska w Mosmie

Wpł.dnia. „?3

Jacek Szeszula Nr sprawy 0003. 59 2J3”13

Radny Rady Miejskiej w Mosinie

ZAPYTANIE RADNEGO

Topniejący śnieg na drogach i chodnikach odsłonił duże ilości nieczystości po zimie. Zalega głównie

piasek pozostały po sypaniu na jezdniach. Najwięcej jest go przy krawężnikach oraz przy studzienkach

odpływowych, które są zanieczyszczane i zapychane. Podobnie wyglądają chodniki dla pieszych.

1. W jaki sposób zaplanowano porządki na ulicach po zimie? Proszę podać nazwę firmy, która tym się
zajmie.

2. Czy jest przygotowany plan uprzątania ulic np. w/g określonej kolejności, czy w/g uznania?

3. Od kiedy rozpocznie się powyższe działanie?

4. Jakie są przewidywane szacunkowe koszty sprzątania?

Jacek Szeszuła


